
 

 

 

 

 

 

αρσενικά 
(ο) 

σε –ος 
 

ο δάσκαλος  

ο γεωργός  

ο αστυνόμος  

σε –ης 
 
ο Βασίλης  

ο Αντώνης  

ο αγρότης  

σε –ας 
 
 
ο λοχίας 
ο ταμίας 
ο αγώνας 

θηλυκά 
(η) 

σε –η 
 
η ζάχαρη 

η τάξη 

η τηλεόραση  

σε –α 
 
η θάλασσα 
η δασκάλα 
η μαμά  

 

ουδέτερα 
(το) 

σε –ι 
 
το κορίτσι 
το παιδί 
το σκυλί 

ΕΞΑΙΡΕΣΕΙΣ: 
 
το βράδυ,         

το οξύ, το δόρυ,  

το δάκρυ,         

το δίχτυ, το στάχυ 

σε –ο 
 
το μωρό 

το αυτοκίνητο 

το αυγό 

Τα ουσιαστικά έχουν 3 γένη: 

αρσενικό (ο), θηλυκό (η) και ουδέτερο (το) 

 

Π.χ. ο σκύλος, η γάτα, το παιδί 

 



το δόρυ            το δάκρυ  

 

 

 

 

το δίχτυ            το στάχυ  

 

 

 

 

το βράδυ            το οξύ  
 

 

 


